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Protokół  

z posiedzenia nr 114/2017 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 9 lutego 2017 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 114 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 2.02.2017 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki; 

b) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

c) uruchomienia nowej linii autobusowej o numerze 116; 

d) projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Ruczaj – Rejon 

ulicy Czerwone Maki. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez Komisję Terenów Zielonych                           

i Ochrony Środowiska. 

5. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu z posiedzenia 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 2.02.2017 r.  

 

Ad. 2 

 

P. S. Siekacz odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 3.02.2017 r.                                

do 9.02.2017 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 114/235/2017. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 114/236/2017. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie uruchomienia nowej 

linii autobusowej o numerze 116. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 114/237/2017. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Ruczaj – Rejon ulicy Czerwone Maki. 



Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 114/238/2017. 

 

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 317.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – ul. Dziewiarzy 

– druk nr 319.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu                             

– Park Zakrzówek – druk nr 320.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

 

Brak oświadczeń i komunikatów. 

 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

114 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:15). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  

 


